



Dear athletes,

Following the events during the WABBA Open competition from 16th September, where most of the registered competitors left the competition without informing the organization, we would like to share our gratitude to the ones who respected their engagement to the event.

Since the WABBA Switzerland exists, we never had to face such disrespectful behavior, showing a lack of respect toward the public, judges, sponsors, the committee and the remaining participants.

A setback or last-minute change can happen. But, when you decide to withdraw from a competition, the minimum sign of respect is to inform the organization committee so it can reorganize accordingly.

Only 2 athletes came to excuse themselves as they had to leave earlier and we are thankful they did so.

Best regards
The Committee

Chers athlètes,

Suite aux événements survenus lors de la compétition WABBA Open du samedi 16 septembre, où une bonne partie des athlètes inscrits ont quitté la compétition sans prévenir, nous tenons à remercier les athlètes qui sont restés et ont honorés leur engagement à cet événement.

Depuis que la WABBA Suisse existe, nous n'avons jamais eu à faire face à un comportement aussi désolant, traduisant un manque de respect vis-à-vis du public, des juges, de nos sponsors, du comité et des autres athlètes.

Un contre temps ou changement de dernière minute peut arriver. Mais, lorsque l'on décide de se retirer d'une compétition, la moindre des politesses et d'en informer le comité d'organisation afin que celui-ci puisse s'organiser.

Uniquement 2 athlètes sont venus s'excuser de devoir partir en avance et nous les remercions de l'avoir fait.

Meilleures salutations
Le Comité

RESULTS OPEN WABBA SWISS 2023

MAN BB ATHLETIC UP TO 175 CM

1	GAMBERA Valter
---	----------------

MAN BB ATHLETIC OVER 175 CM

1	VIAL Christopher
---	------------------

MAN BB SUPER MASTER (OVER 50)

1	GAMBERA Valter
---	----------------

MAN BB CLASSIC OVER 175 CM

1	VIAL Christopher
2	SAMOURI Sadegh

ALL MAN BB (ATHLETIC - BODYBUILDING - CLASSIC)

1	VIAL Christopher
---	------------------

MAN PHYSIQUE 0%

1	ALVAREZ Nelson
2	BIANCARDINI Vincent

MAN PHYSIQUE 5%

1	TEIXEIRA Vitor
2	BIANCARDINI Vincent

MAN PHYSIQUE 10%

1	KHOZOI Peyman
2	SAMOURI Sadegh

MAN PHYSIQUE 15%

1	KHOZOI Peyman
---	---------------

ALL MAN PHYSIQUE

1	KHOZOI Peyman
---	---------------

MISS SHAPE

1	MEYER Mélanie
---	---------------

MISS BIKINI

1	KUNZ Tamar
2	MORIER Camille
3	SPIRINA Olga



Wabba Suisse - Rue des Colombes 4 - 1868 Collombey
www.wabbasuisse.ch - wabbasuisse1868@gmail.com

MISS BIKINI OVER 35

1	KUNZ Tamar
2	SPIRINA Olga

ALL MISS

1	KUNZ Tamar
---	------------

BEST ATHLETE OF OPEN WABBA SWISS

1	KUNZ Tamar
---	------------